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Z Á P I S N I C A 

zo  6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Drienici  

konaného dňa 12. októbra 2023 

 

 

Prítomní: Ing. Igor Birčák, starosta obce 

Poslanci:  Ing. Peter Javorský, Jozef Kunák, Milan Malcovský, Jozef Olejár, Anton Onofrej 

Ospravedlnení: Marián Dudič, Miroslav Palenčár 

Hlavný kontrolór: Ing. Mária Galeštoková  

Zapisovateľ: Bc. Elena Boguská 

 

Návrh programu 

 

1. O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a 

2. Voľba návrhovej  komisie, overovateľa zápisnice, program zasadnutia 

3. Kontrola uznesení 

4. Predaj pozemku vo vlastníctve obce Drienica KN C 308 

5. Žiadosť o odkúpenie časti parcely vo vlastníctve obce Drienica KN C 1473/39 

6. Vyhlásenie mimoriadnej situácie v obci 

7. Rôzne 

8. Diskusia  

9. Z á v e r 

 

 

Priebeh zasadnutia: 

k bodu č.1:  

            Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Igor Birčák. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prítomných 5 

poslancov. Ospravedlnení: Marián Dudič, Miroslav Palenčár.  

k bodu č.2:   

 Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Bc. Elenu Boguskú, referentku obce. Do 

návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Jozef Kunák, Ing. Peter Javorský, Jozef Olejár,  za 

overovateľa zápisnice Anton Onofrej. Členov návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

schválili všetci prítomní poslanci. Za predložený návrh programu hlasovali všetci prítomní 

poslanci..  K bodu programu č. 5 poslanci obdŕžali e-mailom podklady.  

k bodu č.3:  

            Starosta obce informoval poslancov o plnení uznesení. Nie je splnené uznesenie č. 

37/2023 o odkúpení pozemku od p. Haščáka a uznesenie č. 184/2020 o odkúpení pozemkov 

pod ihriskom. Ostatné uznesenia sú splnené. Všetci prítomní poslanci zobrali na vedomie 

informácie starostu obce.        

k bodu č. 4: 

 Starosta obce informoval poslancov o zverejnení zámeru na predaj pozemku parcelné 

číslo KN C 308 a zámenu pozemku od 20.9.2023 do 5.10.2023. Všetci prítomní poslanci 

hlasovali za predaj a zámenu. 

k bodu č. 5: 

 Starosta obce informoval poslancov o doručenom geometrickom pláne na rozdelenie 

pozemku parcelné číslo KN C 1473/39 tak aby časť 8 m² ostala súčasťou obecnej 

komunikácie a časť vo výmere 87 m² má záujem odkúpiť PhDr. Eugen Čižek. Poslanci udelili 

slovo p. Čižekovi, ktorý vysvetlil dôvod kúpy a to je pripojenie nehnuteľnosti na existujúci 

vodovod a kanalizáciu jeho chaty, ktorá je vo veľkej vzdialenosti od uvedených sieti. Kúpou 
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tohto pozemku by túto  možnosť mal. Poslanci po rozprave rozhodli, že uvedený pozemok je 

nadbytočný pre obec a je možné ho predať v súlade s osobitným zreteľom za cenu 20,00 Eur 

za m². Hlasovanie poslancov: 4 poslanci schvaľujú predaj, poslanec Javorský je proti. 

k bodu č. 6:  

 Starosta obce informoval poslancov o vypracovanom statickom posudku na most 

a chodník, ktoré boli poškodené povodňami v auguste 2022. Statik odporúča obmedziť vjazd 

motorových vozidiel do 3,5 t cez most pri materskej škole, tento most bude potrebne zbúrať 

a postaviť nový, a tiež navrhuje riešiť podmytý chodník oproti domom č. 154 a 155. Statik 

doloží rozpočet na práce, ktoré je potrebné vykonať. Uvedené práce bude potrebné financovať 

z rozpočtu obce. Z nahlásených škôd poistných udalostí poisťovňa poskytla zálohu na opravu. 

Z tohto dôvodu je potrebné vyhlásiť mimoriadnu situáciu v obci. Poslanci zobrali na vedomie 

informácie starostu obce. 

k bodu č. 7 

 V tomto bode starosta obce informoval, že pozýval zástupcov VVS na rokovanie 

obecného zastupiteľstva, ale vzhľadom k tomu, že majú pozvánky do iných obcí je potrebné 

dohodnúť s nimi termín vopred. Ďalej informoval poslancov o možnosti podať projekt na 

rekonštrukciu obecnej chaty v rámci spoločných programov s okolitými štátmi. Poslanci 

súhlasili s vypracovaním a podaním žiadosti na rekonštrukciu chaty. 

k bodu č. 8: 

 V diskusii vystúpil poslanec Olejár, ktorý sa dotazoval na osvetlenie multifunkčného 

ihriska na dolnom konci. Starosta mu vysvetlil, že svetlo je vypnuté z dôvodu, že po skončení 

aktivít na ihrisku sa nevypína a zbytočne svieti celú noc. Osvetlenie nastaví do 20.30 hod. 

Poslanec Javorský sa dotazoval na uskutočnenie osláv 50. výročia vzniku materskej školy. 

Starosta mu vysvetlil priebeh programu. 

k bodu č. 9 

            Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva 

ukončil. 

 

 

Zapísala:  Bc. Elena Boguská                    ................................ 

 

Overovateľ:  Anton Onofrej                     ................................... 

 

 

V Drienici dňa  13.10.2023 

 

         Ing. Igor  B i r č á k 

                                                                                                               starosta obce  


